
Zápisnica č. 4 
zo zasadnutia Komisie mládeže SZĽH dňa 29. september 2022, 10:30,  
zasadačka SZĽH, Trnavská cesta 27/B, Bratislava / aplikácia M-Teams 

 (podľa Smernice o hlasovaní per rollam a zasadnutí prostredníctvom telekomunikačných prostriedkov  
zo dňa 31.3.2020 a Štatútu Komisie mládeže SZĽH zo dňa 25.3.2021) 

 

Členovia Komisie mládeže SZĽH /prítomní osobne/: pp. L. Pék, R. Konečný, R. Kompas, R. Sýkora, M. Štrbák, R. Somík, 

Členovia Komisie mládeže SZĽH /on-line M-teams/: F. Štolc, J. Kužma, L. Jurík, T. Pšenka, T. Chrenko 

Prizvaní /prítomní osobne/:  p. Remžík (sekretár KM, ŠO SZĽH) 

Prizvaní /prítomní on-line M-Teams/:  M. Novák (ZsZĽH), P. Matejka (SsZĽH), J. Büdi (VsZĽH), K. Šinkovič (ŠO SZĽH) 

Ospravedlnený: I. Andrejkovič 
 
PROGRAM: 

1. Otvorenie  
2. Priebeh mládežníckych súťaží EXJ, 1LJ, EXD, 1LD 
3. Priebeh žiackych súťaží a prípraviek SZĽH SŽ, MŽ, HP 
4. Turnaje AAA U15 
5. Diskusia  
6. Záver 

 

K bodu 1) Otvorenie 
Predseda KM privítal členov a hostí. Členov KM požiadal o prípadné doplnky k programu dnešného zasadnutia, nakoľko neboli 
žiadne, zasadnutie bude prebiehať podľa programu. 
 

K bodu 2) Priebeh mládežníckych súťaží SZĽH EXJ, 1LJ, EXD, 1LD  
Extraliga juniorov 
 p. Pék – všetky zápasy EXJ sú vyrovnané, úroveň vyzerá byť slušná,  
 p. Kompas – tréner juniorky chválil nasadenie v zápase so SR18, tri zápasy za sebou sú náročné, ale dá sa to zvládnuť, je 

to len raz za sezónu, v nedeľu to troška bolo vidieť, ukáže sa ako sú hráči fyzicky pripravení,  
 p. Sýkora – v prípade potreby šatne na akadémii v Poprade, riešiť to s p. B. Vargom, otázne, či sa bude dať v sobotu 

dostať do šatne, škola sa na víkend zatvára, 
 p. Pék – potešujúce je, že na základe kontroly súpisiek nevyužívali kluby over-age hráčov v plnom rozsahu, väčšinou 

nastupujú juniori, 
 

Extraliga dorastu 
 p. Pék - športovo-technické previnenia, kontumácie, v rámci IS SZĽH chceme pre manažérov a trénerov urobiť možnosť 

overiť súpisky už deň pred zápasom – kontrola pre kluby, aby vedeli odstrániť nedostatky, odľahčenie matriky pred 
zápasmi, 

 

1.liga juniorov 
 p. Pék -  zápasy sú vyrovnané,  
 p. Štrbák – požiadavka HO HAMIKOVO Hamuliakovo ohľadne ostaršených,  
 p. Pšenka – ak ostaršíme 11 hráčov, tak juniorský tím môže fungovať bez juniorských hráčov, nedáva to zmysel,  
 p. Pék – snažili sme sa stabilizovať „domino“ efekt s ostaršovaním hráčov, bola k tomu diskusia na seminári manažérov 

mládeže, z Hamuliakova sa nikto osobne nedostavil, stojím si za tým, bolo to prediskutované na KM aj so zástupcami 
klubov, 

 p. Kompas – volal mi p. Guryča, žiadal teda výnimku len pre HO HAMIKOVO, už sme navýšili počet over age hráčov po 
zhode na 7, musíme sa pozerať plošne na všetky kluby, nie len na jeden,  

 p. Pék – klub nech požiada o individuálnu výnimku VV SZĽH, 
 p. Jurík – vyšli sme im v ústrety, že sme overage hráčov navýšili, v minulosti sa robili výnimky niektorým klubom, 

rozsypalo by sa všetko čo sme tu vybudovali, dať výnimku jednému klubu nie je riešenie, nie som za,  
 p. Konečný – vedeli, akú situáciu v klube majú, bol seminár manažérov mládeže, kde sa diskutovalo o týchto veciach, oni 

sa nedostavili, 



 p. Chrenko – máme v tíme ukrajinského hráča, ktorý odišiel asi mesiac pred začiatkom konfliktu, nemá štatút utečenca, 
ale má vybavené iné doklady, povolenie na pobyt, je možná výnimka, aby neplatil transferové poplatky?  

 p. Pék – žiadosť a potrebné dokumenty predložiť VV SZĽH, podobný prípad má aj Lipt. Mikuláš, 
 p. Pék – ohľadne navýšenia počtu zahraničných hráčov, téma bola prediskutovaná KM SZĽH, robili sme niekoľko 

prehľadov pred sezónou, žiaden klub nemal problém ohľadne počtu zahraničných hráčov v zápase, 
 p. Remžík – odporučil vyžiadať stanovisko k žiadosti HO HAMIKOVO od klubov 1LJ, ktoré boli oslovené, 
 p. Pék – KM si stojí za svojim stanoviskom, vypýtam si stanovisko klubov 1LJ, 
 p. Chrenko – nech sa vyjadria kluby 1LJ, či súhlasia s výnimkou pre HO HAMIKOVO, ak áno, nech tak hrajú, ak nie, plošne 

by som to nemenil, 
 

K bodu 3) Priebeh žiackych súťaží a prípraviek SZĽH SŽ, MŽ, HP  
 p. Novák – vnímam od začiatku sezóny nešportové, vulgárne prejavy hráčov, trénerov, aj vedúcich družstiev, väčšinou to 

správanie hráčov vychádzalo od správania sa dospelých na HL, zaoberala sa tým regionálna DK, už máme 8 prípadov od 
začiatku sezóny, to sme nemávali v predošlých sezónach, rozprával som s rôznymi funkcionármi a rozhodcami, bolo tých 
prípadov oveľa viac, neboli všetky potrestané, resp. boli potrestané menším trestom, na základe toho boli rozhodcovia 
v našom regióne dôrazne inštruovaní, aby dôrazne trestali takéto správanie, budeme sa snažiť voči tomu zasahovať, 
požiadal som manažérov v skupine západ, aby v tomto smere zvýšili pozornosť, venovali sa výchove hráčov, treba 
priniesť slušnosť, rešpekt do prostredia, ak chceme vychovávať hráčov a ľudí 21.storočia ako prezentujeme, začína sa to 
uberať nesprávnym smerom a je potrebné to zastaviť, vediem rozhodcov k tomu, aby oni prví išli príkladom, aby boli 
slušní, profesionálni, vedeli sa ospravedlniť za chybu, áno, robia chyby, učia sa, rovnako ako sa hráči v týchto kategóriách 
učia hrať hokej, 

 p. Pék – bude to prednesené na všetkých regiónoch a bude sa takéto správanie tvrdo trestať,  
 p. Chrenko – podnet na úpravu smernice STŽ (9. ročník) - používať hybridné zakázané uvoľnenie (ZÚ), 
 p. Novák – jediný dôvod obyčajného ZÚ je bezpečnosť, keby bola súťaž kadetov, tak už hybrid hrajú, prikláňam sa 

k názoru, spraviť to od určitého dátumu, v zásade si to viem predstaviť, treba brať do úvahy, že zo začiatku by mohli byť 
rozhodnutia regionálnych rozhodcov zmätočné, tiež sa to musia naučiť,  

 p. Jurík – som za hybridné ZÚ pre 9.ročník, rozhodcovia zo začiatku radšej nech písknu ZÚ aj keď nemá byť ako naopak 
kvôli bezpečnosti,  

 p. Novák – ak sa KM uznesie za hybridné ZÚ v 9.ročníku, urobil by som online meeting s regionálnymi rozhodcami,  
 po diskusii sa hlasovalo o návrhu uznesenia: 
 

A. V súťaži STŽ AA aplikovať hybridné zakázané uvoľnenie so zapracovaním zmien do príslušnej smernice 
po jej schválení VV SZĽH. (HLASOVANIE: ZA: 11, proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 1, prijaté).  

 

Prípravka HP5 
 p. Pšenka – pripomienky z regiónu stred po prvých kolách (MHA, BBO, PRM) - zrušiť farebné pásky, minútové striedanie 

sú príliš krátke, v tejto kategórii toho veľa na ľade nestihnú, komunikoval som aj s M. Handzušom – sme za 90 sek 
striedanie; po strelení gólu – nechať tú emóciu v hre, nechať deti sa poradovať, prejaviť rešpekt súperovi a až následne 
začať hrať – súčinnosť rozhodcami aby to riadili na ľade  

 p. Novák – offside sa nedá v tejto kategórii odkomunikovať len verbálne, rozhodcovia musia zapískať, aby bolo jasné, že 
sa niečo stalo, keď súper odovzdá puk a vyjde za modrú čiaru, môžu pokračovať v hre, rozhodcovia musia komunikovať 
s hráčmi, viesť ich, rozhodca si s časomierou dohodne signál, kedy ho upozornia na striedanie, ale rozhodca sám 
rozhodne kedy sa bude striedať – citlivo, aby nechal dokončiť akciu, ak je napr. hráč pred bránou 

 p. Štrbák – striedanie na 60sek, ak je hráč pred bránou, bohužiaľ, bol by v tom zmätok 
 p. Chrenko – pri hre 4na4 (na polku ihriska) je nájazdov na bránu oveľa viac ako pri hre 5na5 (na celé ihrisko) 
 p. Novák – nebude zmätok, ak sa dohodne, že striedať sa bude až na signál rozhodcu, nie na signál časomiery, rozhodca 

dá pokyn na striedanie písknutím a signalizáciou striedania, tréner na HL si tiež postráži hráčov, kedy môžu ísť na ľad 
 p. Chrenko – tí, ktorí budú hrať 5na5, nechajme ich hrať ešte túto sezónu dohrať s normálnymi pravidlami ako doteraz, 

nevymýšľajme, sústreďme sa na doladenie pravidiel pre hru 4na4, inak som za to, ako povedal p. Novák, aby sa akcia 
nechala dohrať 

 p. Pék – bola o tom diskusia aj v Banskej Bystrici na KM SZĽH, aby pravidlá hry 5na5 a 4na4 boli čo najviac totožné, je to 
vec metodického oddelenia, treba mať striktné metodické usmernenia, prerušenie hry pri striedaní brankára – pri 
bežnom striedaní bez prerušenia hry (napr. v polke zápasu) to brankár nestíha 

 p. Pšenka – minimálny počet hráčov je 10, keď sa začne hrať 4na4 upraviť to na minimálny počet 8 hráčov, 
 p. Štrbák – minimálny počet 10 hráčov preto, keď sa hráč zraní, resp. prídu nejaké technické problémy, aby nemusel 

jeden hráč byť 3min na ľade, 
 p. Pšenka – mám info aj od M. Handzuša, má to odskúšané, dá sa to zvládnuť aj s 7 hráčmi, keď má klub 18/16 hráčov, 

nebude schopné nastúpiť na turnaj, 
 p. Somík – prikláňam sa k minimálnemu počtu 8 hráčov, 
 p. Chrenko – prvé družstvo minimálne 10 hráčov, druhé družstvo minimálne 8 hráčov,  
 p. Konečný – minimálny počet 8, odporúčaný počet 10, 
 p. Novák – zvýšiť maximálny počet 24+4, minimálny 16+2 a všetko medzi tým je OK,  
 p. Matejka – doplniť do IS, aby v zápise mohlo byť 24 hráčov resp. iba 8 hráčov minimálne, 



K bodu 4) Turnaje AAA U15 
Prezentácia termínovníka pre turnaje AAA 
 p. Sýkora – ročník 2008, prvý turnaj v novembri - RI s trénermi si vyhodnotia hráčov a vyberú 120 hráčov a 16 brankárov, 

druhý turnaj v decembri , tretí turnaj vo februári, v marci by sme už zúžili počet hráčov 60 hráčov, 8 brankárov, záverečné 
kolo v apríli už len 40 hráčov 4 brankári – širší káder pre budúcoročnú SR16 
 

Prezentácia mapy klubov s prihlásenými družstvami D, SŽ 
 skupina západ – HC Slovan Bratislava, HOBA Bratislava, MMHK Nitra, 
 skupina stredozápad – HK Dukla Trenčín, VLCI Žilina – mládež, (v minulosti MŠK Púchov, nemá dostatočné počty), 
 skupina stred – Barani Banská Bystrica, HKM Zvolen – mládež, MHA Martin, 
 skupina východ – HC Košice, HK ŠKP Poprad, HK Mládež Michalovce (v minulosti HK SNV, úrovňou už lepšie Michalovce), 
 + štvrtý tím regionálny výber z ostatných klubov v regióne, 
 

K bodu 5) Diskusia 
 p. Kompas – turnaj v Amerike – hlavne, aby to nebolo počas playoff, opatrne s výberom, osloviť kluby akí hráči sú na to 

vhodní, kto spĺňa študijné aj športové podmienky, zohľadniť hlavne študijné výsledky, vysvetliť hráčom, kedy má pre nich 
význam odísť do zahraničia, sú mladí, 
- otázka reprezentačných výberov SR16, SR17 – pozývanie hráčov zo zahraničných líg,  

 p. Sýkora – počet hráčov zo zahraničia bude limitovaný, 
 p. Pék sa poďakoval členom KM SZĽH za doterajšiu spoluprácu. 
 
 

V Bratislave, 29. septembra 2022 

 
 
Vyhotovil:  P. Remžík v.r. 

sekretár KM SZĽH 
 
Podklady:  K. Šinkovič v.r. 

ŠO SZĽH 
 
Za správnosť: L. Pék v.r. 
                         predseda KM SZĽH 
 
 
Overili: zúčastnení členovia KM SZĽH  
 
 
 
Prílohy: dľa textu sú evidované a archivované na SZĽH 
 


